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Møtereferat. 
 

 

STYREMØTE MESTA PENSJONISTFORENING – MØTE 03/24 

  

Møte avholdt på Scandic Bergen City, 04. september 2024, kl 1000 - 1500 

 

Tilstede: Berner Midthjell, Randi Birkeland, Bjørn Hoven, Roy Kato 

Lorentzen, Olav Lien. 

 

Forfall: Per Arne Berge  

 

Referat sendes møtedeltakere, medlemmer i Mesta PF og HR v/Per Arne 

Berge. 
 

NB!  Møtereferatet vil bli utsendt pr. e-post til medlemmer med kjent e-postadresse. 

Dere som får referatet pr. brevpost har vi ikke kjent e-postadresse på. 

Ber om dere som har tilgang til e-post, sender adressen til: bjorho@gmail.com eller  

tlf. 90067001 

Dette for å spare porto. 

 

             

 

Sak 1.  Referat fra styremøte nr. 2-24 

Referat ble gjennomgått og godkjent. 

 

Sak 2.  Gjennomgang Tiltaksliste. Heimeside, oppfølging etter siste styremøte.                                                                                                                                                                   

Gjennomgang av tiltaksliste. Det er ikke nødvendig å sende kopi av krav om 

reisegodtgjørelse til kasserer. Punktet korrigeres i tiltakslisten. MPF nettside må oppdateres.  

Styret bestemte at Bjørn drar til Oslo og får opplæring av Haldor Tryggestad for å utføre 

dette. Velkomstbrev og infobrosjyre oppdateres. Oversikt over innkjøpsavtaler legges ut i 

liggende utskriftsformat slik at tabellen ikke blir delt i to. Adressen til noen av styrets 

medlemmer korrigeres. Randi oppdaterer medlemslisten. 

http://www.mestapensjonist.no/
mailto:bjorho@gmail.com


Sak 3.  Økonomi/medlemmer/rutiner 

I 2023 hadde vi et underskudd på 23000 kroner. Situasjonen i år er vesentlig bedre og vi 

ligger an til et overskudd på 7000 kroner om vi tar internettregningen selv.  Støtten fra 

Mesta er økt og kostnadssiden redusert. Vi har 173 medlemmer. Medlemmer som ikke har 

betalt kontingent følges opp og strykes fra medlemslisten om de ikke ønsker å være 

medlem.  Randi skal sende ut invitasjon til medlemskap i MP til Mestas ansatte som har 

passert 61 år  

 

Sak 4.  Ledelsen har ordet v/ Per Arne Berge 

Per Arne Berge har sendt e-post om nytt fra Mesta og denne er kopiert inn her:  

Konsernsjef Marianne Røren er fortsatt sykmeldt så Tonje Jensen er konstituert konsernsjef 

inntil vidare. 

Det har også vore endringar i styret frå eigarsida, der styreleiar John Nyheim er no erstatta 

med Ingvald Løyning. 

Han har bakgrunn frå ulike bransjar, men mest frå Tide og har i tillegg vore styreleiar i 

Flytoget. 

Ny konsernstrategi for selskapet er vedtatt. Hovedfokus er å auka lønnsomhet og styrke 

konkurranseevne. Mesta 

Bane vil bli eit satsingsområde der RIAS og øvrige i Mesta som har oppdrag mot Bane Nor vil 

samlast 

Svært mange driftskontrakter som skal ut på anbud i år, her må Mesta få større andel enn i 

fjor, ellers blir det dårlig. 

 

Ellers tar styret til etterretning signaler som har kommet fra ledelsen om at Mesta har fokus 
på kostnadskutt, og føringer i selskapet på at reise og møteutgiftene kan reduseres om 
mulig.  For MPF kan det gjelde antall møter, varighet på møter hvor vi holder møte og bruk 
av videomøter. Dette tas opp som egen sak på neste møte. 
 
 

Sak 5. Medlemstilbud 

Olav utreder gjennomføring av tur i 2025. Om det er medlemmer som har gode forslag så ta 

kontakt med Olav Lien.  Eksempel: Tur i Norge, Kielferga, Danskebåten ol. 

 

 

 



Sak 6. Neste møte  

Neste møte blir i Trondheim den 13. november.  Bjørn avtaler med hotell om overnatting og 

møterom.  Vi fastsetter møtetidspunkt slik at alle kan komme seg til Trondheim samme dag 

som møtet starter.  Om nødvendig kan siste del av møtet gjennomføres den 14. november. 

 

Sak 7. Eventuelt 

Ingen saker 

 

Referent 

Bjørn Hoven 

. 
 


